



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2019/01 17 January, 2019

CANNABIS CONTROL AND REGULATION ACT

Pursuant to subsection 17(1) of the Cannabis Control and Regulation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Shari Borgford, John Farynowski, Meike Leonard, James Lindsay and David Sloan are appointed as members of the Cannabis Licensing Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED

O.I.C. 2019/02 17 January, 2019

CANNABIS CONTROL AND REGULATION ACT

Pursuant to subsection 17(7) of the Cannabis Control and Regulation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. David Sloan is appointed as chair of the Cannabis Licensing Board for a three-year term.
2. Meike Leonard is appointed as vice-chair of the Cannabis Licensing Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/01 17 janvier 2019

LOI SUR LE CONTRÔLE ET LA RÉGLEMENTATION DU CANNABIS

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 17(1) de la Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis, décrète :

1. Shari Borgford, John Farynowski, Meike Leonard, James Lindsay et David Sloan sont nommés membres de la Régie de délivrance de licences pour le cannabis pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/02 17 janvier 2019

LOI SUR LE CONTRÔLE ET LA RÉGLEMENTATION DU CANNABIS

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 17(7) de la Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis, décrète :

1. David Sloan est nommé président de la Régie de délivrance de licences pour le cannabis pour un mandat de trois ans.
2. Meike Leonard est nommée vice-présidente de la Régie de délivrance de licences pour le cannabis pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/03 17 January, 2019

CARE CONSENT ACT

Pursuant to paragraph 53(1)(c) and subsection 54(1) of the Care Consent Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of John Phelps as a regular member and chair of the Capability and Consent Board made by Order-in-Council 2017/107 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/04 17 January, 2019

CORONERS ACT

Pursuant to subsection 1(1) of the Coroners Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Linda Harder as a coroner for Yukon made by Order-in-Council 2015/86 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/05 17 January, 2019

CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES TRUST ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(b) of the Crime Prevention and Victim Services Trust Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Cameron Grandy is appointed as a member of the Crime Prevention and Victim Services Trust board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/03 17 janvier 2019

LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 53(1)c) et au paragraphe 54(1) de la Loi sur le consentement aux soins, décrète :

1. La nomination de John Phelps, à titre de membre régulier et président du Conseil d'examen de la capacité et du consentement, effectuée par le Décret 2017/107, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/04 17 janvier 2019

LOI SUR LES CORONERS

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 1(1) de la Loi sur les coroners, décrète :

1. La nomination de Linda Harder, à titre de coroner pour le Yukon, effectuée par le Décret 2015/86, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/05 17 janvier 2019

LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)b) de la Loi sur le fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes, décrète :

1. Cameron Grandy est nommé membre du conseil d'administration du Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/06 17 January, 2019

CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES TRUST ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the Crime Prevention and Victim Services Trust Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Dean Hoogland is appointed as a member of the Crime Prevention and Victim Services Trust board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/07 17 January, 2019

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to subsection 2.1(1) of the Government Organisation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Stephen Mills is appointed as Secretary of the Executive Council effective February 5, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/08 17 January, 2019

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to subsection 2.1(1) of the Government Organisation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of James (Jim) Connell as Secretary of the Executive Council made by Order-in-Council 2017/133 is revoked effective February 5, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/06 17 janvier 2019

LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la Loi sur le fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes, décrète :

1. Dean Hoogland est nommé membre du conseil d'administration du Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/07 17 janvier 2019

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.1(1) de la Loi sur l'organisation du gouvernement, décrète :

1. Stephen Mills est nommé secrétaire du Conseil exécutif, à compter du 5 février 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/08 17 janvier 2019

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.1(1) de la Loi sur l'organisation du gouvernement, décrète :

1. La nomination de James (Jim) Connell à titre de secrétaire du Conseil exécutif, effectuée par le Décret 2017/133, est révoquée, à compter du 5 février 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/09 17 January, 2019

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to subsection 2.1(2) of the Government Organisation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Karen Hougen-Bell as a Deputy Secretary of the Executive Council made by Order-in-Council 2017/04 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/10 17 January, 2019

LICENSED PRACTICAL NURSES ACT

Pursuant to section 2 of the Licensed Practical Nurses Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Erika Oppen and Matthew Wilson, licensed practical nurses, are each appointed as a member of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee for a three-year term.
2. Mieke Leonard is appointed as a member of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee for a three-year term.
3. Jill Wnek is appointed as chair of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee for a term ending January 17, 2021.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/09 17 janvier 2019

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.1(2) de la Loi sur l'organisation du gouvernement, décrète :

1. La nomination de Karen Hougen-Bell à titre de sous-secrétaire du Conseil exécutif, effectuée par le Décret 2017/04, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/10 17 janvier 2019

LOI SUR L'IMMATRICULATION DES INFIRMIÈRES ET INFIRMIERS AUXILIAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 2 de la Loi sur l'immatriculation des infirmières et infirmiers auxiliaires, décrète :

1. Erika Oppen et Matthew Wilson, des des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés, sont nommés membres du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés pour un mandat de trois ans.
2. Mieke Leonard est nommée membre du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés pour un mandat de trois ans.
3. Jill Wnek est nommée présidente du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés pour un mandat se terminant le 17 janvier 2021.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/11 17 January, 2019

LIQUOR ACT

Pursuant to subsection 3(2) of the Liquor Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Odessa Epp is appointed as a member of the board of directors of the Yukon Liquor Corporation effective April 1, 2019, to hold office during pleasure for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/12 17 January, 2019

NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the Notaries Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:
James Baker (Housing Manager, Yukon Housing Corporation)
Claudia Chadourne (Finance Assistant, Finance)
Kimberley Cleveland (Administrative Assistant, Community Services)
Karmen Cozens (Housing Manager, Yukon Housing Corporation)
Patricia Cross (Payroll Clerk, Finance)
Bonnie Dixon (Administrative Assistant, Highways and Public Works)
Brenda Joy Dornian (Human Resources Service Representative, Public Service Commission)
Heather Doucet (Program Officer, Yukon Housing Corporation)
Tania Doyle (Human Resources Service Representative, Public Service Commission)
Lisa Eddyvean (Human Resources Service Representative, Public Service Commission)
Lucretia Flemming (Client Administration Officer, Office of the Public Guardian and Trustee)
H. Maxwell Harvey (Chief Electoral Officer, Yukon Legislative Assembly Office)
Cassandra Henderson (Human Resources Service Representative, Public Service Commission)

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/11 17 janvier 2019

LOI SUR LES BOISSONS ALCOLISÉES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 3(2) de la Loi sur les boissons alcoolisées, décrète :

1. Odessa Epp est nommée membre du conseil d'administration de la Société des alcools du Yukon, à compter du 1er avril 2019, à titre amovible, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/12 17 janvier 2019

LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la Loi sur les notaires, décrète :

1. Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :
James Baker (gestionnaire des logements, Société d'habitation du Yukon)
Claudia Chadourne (adjointe aux finances, Finances)
Kimberley Cleveland (adjointe administrative, Services aux collectivités)
Karmen Cozens (gestionnaire des logements, Société d'habitation du Yukon)
Patricia Cross (commis à la paye, Finances)
Bonnie Dixon (adjointe administrative, Voirie et Travaux publics)
Brenda Joy Dornian (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)
Heather Doucet (agente de programme, Société d'habitation du Yukon)
Tania Doyle (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)
Lisa Eddyvean (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)
Lucretia Flemming (préposée à l'administration des biens, Bureau du tuteur et curateur public)
H. Maxwell Harvey (directeur des élections, Bureau de l'Assemblée législative du Yukon)

Scott Hindson (Liquor Inspector, Yukon Liquor Corporation)
Kenneth Howard (Liquor Inspector, Yukon Liquor Corporation)
Jennifer Irons (Human Resources Service Representative, Public Service Commission)
Marley Kolpin (Mining Administration Officer, Energy, Mines and Resources)
Susan Kulin (Maintenance Enforcement Officer, Justice)
Kristine Laluk (Administrative Assistant, Yukon Housing Corporation)
Dean Lariviere (Pay and Benefits Assistant, Energy, Mines and Resources)
Bernice Legault (Program Officer, Yukon Housing Corporation)
Angela MacKinnon (Human Resources Service Representative, Public Service Commission)
Celeste Marchand (Administrative Assistant, Highways and Public Works)
Marc Meyer (Mining Lands Officer, Energy, Mines and Resources)
Christina Mitchell (Legal Assistant, Justice)
Brian Ng (Licensing Officer, Community Services)
Julia Nichols (Lands Officer, Energy, Mines and Resources)
Sarah Paschuk (Mining Lands Officer, Energy, Mines and Resources)
Tammi Rombough (Housing Manager, Yukon Housing Corporation)
Bradley Rowett (Licensing and Intake Officer, Community Services)
Megan Schneider (Community Housing Coordinator, Yukon Housing Corporation)
Carrie Stewart (Administrative Assistant, Highways and Public Works)
Gerri Thomas (Housing Manager, Yukon Housing Corporation)
Robert Walker (School Council Liaison, Education)
Nona Whitehouse (Mining Administration Officer, Energy, Mines and Resources)
David Wilkie (Assistant Chief Electoral Officer, Yukon Legislative Assembly Office)
Wendy Wilson (Housing Manager, Yukon Housing Corporation)
Melissa Wood (Human Resources Service Representative, Public Service Commission)

2. The appointment of the following person as a notary public is revoked:

Cassandra Henderson (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)
Scott Hindson (inspecteur des alcools, Société des alcools du Yukon)
Kenneth Howard (inspecteur des alcools, Société des alcools du Yukon)
Jennifer Irons (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)
Marley Kolpin (agente administrative des activités minières, Énergie, Mines et Ressources)
Susan Kulin (agente d'exécution des ordonnances alimentaires, Justice)
Kristine Laluk (adjointe administrative, Société d'habitation du Yukon)
Dean Lariviere (assistant de la paie et des avantages sociaux, Énergie, Mines et Ressources)
Bernice Legault (agente de programme, Société d'habitation du Yukon)
Angela MacKinnon (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)
Celeste Marchand (adjointe administrative, Voirie et Travaux publics)
Marc Meyer (agent des terres minières, Énergie, Mines et Ressources)
Christina Mitchell (assistante juridique, Justice)
Brian Ng (agent au traitement des permis, Services aux collectivités)
Julia Nichols (agente des terres, Énergie, Mines et Ressources)
Sarah Paschuk (agente des terres minières, Énergie, Mines et Ressources)
Tammi Rombough (gestionnaire des logements, Société d'habitation du Yukon)
Bradley Rowett (agent au traitement des permis et à la réception des demandes, Services aux collectivités)
Megan Schneider (coordonnatrice des logements de la localité, Société d'habitation du Yukon)
Carrie Stewart (adjointe administrative, Voirie et Travaux publics)
Gerri Thomas (gestionnaire des logements, Société d'habitation du Yukon)
Robert Walker (agent de liaison avec les conseils scolaires, Éducation)
Nona Whitehouse (agente administrative des activités minières, Énergie, Mines et Ressources)
David Wilkie (directeur adjoint des élections, Bureau de l'Assemblée législative du Yukon)

Megan Iris Freese (OIC 2017/71)

Wendy Wilson (gestionnaire des logements,
Société d'habitation du Yukon)

Melissa Wood (agente des ressources
humaines, Commission de la fonction
publique)

3. Order-in-Council 2016/91 is amended by replacing the expression "(Human Resources Consultant, Tourism and Culture)" under the appointment of Melissa Mann with the expression "(Staffing Consultant, Public Service Commission)".

4. Order-in-Council 2017/71 is amended by replacing the expression "(Field Operations Assistant, Environment)" under the appointment of Shawna Boone with the expression "(Mining Lands Officer, Energy, Mines and Resources)".

2. La nomination de la personne suivante à titre de notaire est révoquée :
Megan Iris Freese (Décret 2017/71)

3. Le Décret 2016/91 est modifié en remplaçant l'expression « (conseillère en ressources humaines, Tourisme et Culture) » par l'expression « (conseillère en dotation en personnel, Commission de la fonction publique) » dans la nomination de Melissa Mann.

4. Le Décret 2017/71 est modifié en remplaçant l'expression « (assistante d'exploitation sur le terrain, Environnement) » par l'expression « (agente des terres minières, Énergie, Mines et Ressources) » dans la nomination de Shawna Boone.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/13 17 January, 2019

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/13 17 janvier 2019

PUBLIC SERVICE ACT

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

Pursuant to section 10 of the Public Service Act, the
Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article
10 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

MATTHEW KING

MATTHEW KING

is appointed Deputy Head responsible for the
Department of Community Services, effective February
5, 2019, to hold office during pleasure for a term ending
December 14, 2022.

est nommé administrateur général responsable du
ministère des Services aux collectivités, à titre amovible,
pour un mandat se terminant le 14 décembre 2022, à
compter du 5 février 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/14 17 January, 2019

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to sections 10 and 11 of the Public Service Act, the Commissioner in Executive Council orders

NICOLE MORGAN

is appointed Deputy Head responsible for the Department of Education, effective February 5, 2019, to hold office during pleasure, for a term of five years.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/15 17 January, 2019

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the Public Service Act, the Commissioner in Executive Council orders as follows

PAUL MOORE

is appointed as a Deputy Head responsible for the Department of Energy, Mines and Resources, with responsibility for all matters as the deputy head of the Department other than responsibility as President of the Yukon Development Corporation, effective February 5, 2019, to hold office during pleasure for a term ending November 8, 2020.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/16 17 January, 2019

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the Public Service Act, the Commissioner in Executive Council orders

STEPHEN MILLS

is appointed Deputy Head responsible for the Executive Council Office, effective February 5, 2019, to hold office during pleasure, for a term ending November 13, 2020.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/14 17 janvier 2019

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 11 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

NICOLE MORGAN

est nommée administratrice générale responsable du ministère de l'Éducation, à compter du 5 février 2019, à titre amovible, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/15 17 janvier 2019

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

PAUL MOORE

est nommé administrateur général responsable du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, à titre amovible, avec toutes les responsabilités relatives à cette fonction, sauf celle de président de la Société de développement du Yukon, pour un mandat se terminant le 8 novembre 2020, à compter du 5 février 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/16 17 janvier 2019

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

STEPHEN MILLS

est nommé administrateur général responsable du ministère du Conseil exécutif, à compter du 5 février 2019, à titre amovible, pour un mandat se terminant le 13 novembre 2020.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/17 17 January, 2019

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to sections 10 and 11 of the Public Service Act, the Commissioner in Executive Council orders

ROBERT PAUL McCONNELL

is appointed as secretary of the Yukon Lottery Commission, effective February 5, 2019, to hold office during pleasure for a term of five years.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/17 17 janvier 2019

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 11 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

ROBERT PAUL McCONNELL

est nommé secrétaire de la Commission des loteries du Yukon, à titre amovible, à compter du 5 février 2019, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/18 17 January, 2019

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the Public Service Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Paul Moore as Deputy Head responsible for the Department of Community Services made by Order-in-Council 2015/224 is revoked.
2. The appointment of Nicole Morgan as Acting Deputy Head responsible for the Department of Education made by Order-in-Council 2018/74 is revoked.
3. The appointment of Stephen Mills as Deputy Head responsible for the Department of Energy, Mines and Resources, with responsibility for all matters as the deputy head of the Department other than responsibility as President of the Yukon Development Corporation made by Order-in-Council 2015/223 is revoked.
4. The appointment of James (Jim) Connell as Deputy Head responsible for the Executive Council Office made by Order-in-Council 2017/135 is revoked.
5. The appointment of Matthew King as secretary of the Yukon Lottery Commission made by Order-in-Council 2017/212 is revoked.
6. This Order comes into force on February 5, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/18 17 janvier 2019

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la Loi sur la fonction publique, décrète :

1. La nomination de Paul Moore, à titre d'administrateur général responsable du ministère des Services aux collectivités, effectuée par le Décret 2015/224, est révoquée.
2. La nomination de Nicole Morgan, à titre d'administratrice générale par intérim responsable du ministère de l'Éducation, effectuée par le Décret 2018/74, est révoquée.
3. La nomination de Stephen Mills, à titre d'administrateur général responsable du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, à titre amovible, avec toutes les responsabilités relatives à cette fonction, sauf celle de président de la Société de développement du Yukon, effectuée par le Décret 2015/223, est révoquée.
4. La nomination de James (Jim) Connell, à titre d'administrateur général responsable du ministère du Conseil exécutif, effectuée par le Décret 2017/135, est révoquée.
5. La nomination de Matthew King, à titre de secrétaire de la Commission des loteries du Yukon, effectuée par le Décret 2017/212, est révoquée.
6. Le présent décret entre en vigueur le 5 février 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/19 17 January, 2019

**PUBLIC SERVICE ACT AND CANNABIS
CONTROL AND REGULATION ACT**

Pursuant to sections 10 and 11 of the Public Service Act and subsection 10(1) of the Cannabis Control and Regulation Act, the Commissioner in Executive Council orders

ROBERT PAUL McCONNELL

is appointed as president of the distributor corporation, known as the Yukon Liquor Corporation, effective February 5, 2019, to hold office during pleasure for a term of five years.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/20 17 January, 2019

**PUBLIC SERVICE ACT AND CANNABIS
CONTROL AND REGULATION ACT**

Pursuant to section 10 of the Public Service Act and subsection 10(1) of the Cannabis Control and Regulation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Matthew King as president of the distributor corporation, known as the Yukon Liquor Corporation made by Order-in-Council 2018/103, is revoked effective February 5, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/19 17 janvier 2019

**LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE ET LOI
SUR LE CONTRÔLE ET LA
RÉGLEMENTATION DU CANNABIS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 11 de la Loi sur la fonction publique et au paragraphe 10(1) de la Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis, décrète :

ROBERT PAUL McCONNELL

est nommé président de la Société de distribution, connue sous l'appellation Société des alcools du Yukon, à titre amovible, à compter du 5 février 2019, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/20 17 janvier 2019

**LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE ET LOI
SUR LE CONTRÔLE ET LA
RÉGLEMENTATION DU CANNABIS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la Loi sur la fonction publique et au paragraphe 10(1) de la Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis, décrète :

1. La nomination de Matthew King, à titre de président de la Société de distribution, connue sous l'appellation Société des alcools du Yukon, effectuée par le Décret 2018/103, est révoquée à compter du 5 février 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

FILED
O.I.C. 2019/21 17 January, 2019

PUBLIC SERVICE ACT AND LIQUOR ACT

Pursuant to sections 10 and 11 of the Public Service Act and subsection 10(1) of the Liquor Act, the Commissioner in Executive Council orders

ROBERT PAUL McCONNELL

is appointed as president of the Yukon Liquor Corporation, effective February 5, 2019, to hold office during pleasure for a term of five years.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/22 17 January, 2019

PUBLIC SERVICE ACT AND LIQUOR ACT

Pursuant to section 10 of the Public Service Act and subsection 10(1) of the Liquor Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Matthew King as president of the Yukon Liquor Corporation made by Order-in-Council 2017/213, is revoked effective February 5, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/23 25 January, 2019

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the Housing Corporation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Alex Bouchard and Allyn (Al) Lyon are appointed as members of the Yukon Housing Corporation board of directors, effective February 1, 2019, for a one-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of January, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/21 17 janvier 2019

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE ET LOI SUR LES BOISSONS ALCOOLISÉES

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 11 de la Loi sur la fonction publique et au paragraphe 10(1) de la Loi sur les boissons alcoolisées, décrète :

ROBERT PAUL McCONNELL

est nommé président de la Société des alcools du Yukon, à titre amovible, à compter du 5 février 2019, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/22 17 janvier 2019

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE ET LOI SUR LES BOISSONS ALCOOLISÉES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la Loi sur la fonction publique et au paragraphe 10(1) de la Loi sur les boissons alcoolisées, décrète :

1. La nomination de Matthew King, à titre de président de la Société des alcools du Yukon, effectuée par le Décret 2017/213, est révoquée à compter du 5 février 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/23 25 janvier 2019

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la Loi sur la Société d'habitation, décrète :

1. Alex Bouchard et Allyn (Al) Lyon sont nommés membres du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, à compter du 1er février 2019, pour un mandat d'un an.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 janvier 2019.

MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2019/01 21 January, 2019

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the Corrections Act, 2009, the Minister of Justice orders

1. Meghan O'Donnell is appointed as a probation officer.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

FILED

M.O. 2019/02 21 January, 2019

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the Corrections Act, 2009, the Minister of Justice orders

1. John Berryman and Robin Treusch are appointed as probation officers.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of January, 2019.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/01 21 janvier 2019

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la Loi de 2009 sur les services correctionnels, arrête :

1. Meghan O'Donnell est nommée agente de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/02 21 janvier 2019

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la Loi de 2009 sur les services correctionnels, arrête :

1. John Berryman et Robin Treusch sont nommés agents de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 janvier 2019.

PROCLAMATIONS

FILED

O.I.C. 2019/24 25 January, 2019

ACT TO AMEND THE PUBLIC UTILITIES ACT

Pursuant to section 4 of the Act to amend the Public Utilities Act the Commissioner in Executive Council orders

1. The Act to Amend the Public Utilities Act, S.Y. 2014, c.3, is proclaimed into force.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of January, 2019.

PROCLAMATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/24 25 janvier 2019

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES ENTREPRISES DE SERVICE PUBLIC

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 4 de la Loi modifiant la Loi sur les entreprises de service public, décrète :

1. Est en vigueur la Loi modifiant la Loi sur les entreprises de service public, L.Y. 2014, ch. 3.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 janvier 2019.

PART II

REGULATIONS

PARTIE II

RÈGLEMENTS

FILED

O.I.C. 2019/25 25 January, 2019

PUBLIC UTILITIES ACT

Pursuant to the Public Utilities Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The attached Direction to the Yukon Utilities Board (Independent Power Production) is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of January, 2019.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada

FILED

O.I.C. 2019/26 25 January, 2019

PUBLIC UTILITIES ACT

Pursuant to the Public Utilities Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The attached Independent Power Production and Micro-Generation Regulation is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of January, 2019.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/25 25 janvier 2019

LOI SUR LES ENTREPRISES DE SERVICE PUBLIC

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la Loi sur les entreprises de service public, décrète :

1. Est établi l'Instruction à l'intention de la régie des entreprises de service public (production indépendante d'énergie) paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 janvier 2019.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/26 25 janvier 2019

LOI SUR LES ENTREPRISES DE SERVICE PUBLIC

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la Loi sur les entreprises de service public, décrète :

1. Est établi le Règlement portant sur la production indépendante d'énergie et la micro-production paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 janvier 2019.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen's Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l'Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d'avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index)	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d'origine de ces textes.

ISSN 0715-2213

